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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 24.9.2014  
 

 

PhDr. Čižmár: 

Interpelácia smeruje na pána Ing. Princíka už k tomu, čo sa pýtala pani doktorka predo mnou 

v interpelácii. Môžem ešte raz sa uistiť, Šafárikova ulica bude opravovaná, pretože pred 

nejakým pol rokom som sa pýtal na ňu, ste mi hovorili, že nie je v pláne opráv. Bolo mi 

z vašej strany odpovedané, že nie je v pláne opráv, takže zrejme došlo k zmene toho plánu 

alebo k úprave. 
 

Ing. Kolesár: 

Šafárikova ulica ešte raz, je v pláne, potvrdzujeme.  

 

Ing. Princík: 

Môžem ešte raz zdôrazniť, je v pláne. Ja som odpovedal aj na podobnú otázku na webe, na 

otázkach a odpovediach a tam presne píšem harmonogram opravy ulíc ten, čo som povedal 

pred chvíľou, čiže vrátane Šafárikovej ulice.  

 

Ing. Kolesár: 

Ak nebola v pôvodnom programe, tak je to kvôli tomu, môže to byť kvôli tomu, že nám 

spoločnosť Skanska robila ako samostatnú zákazku vstup do mesta na Družstevnej ulici. Teda 

tam sa nám otvoril priestor, týmto sa nám otvoril priestor, aby spoločnosť  FEDEST, ktorá 

bola víťazom verejného obstarávania v meste mohla vykonať viac čiastkových opráv, kde nie 

sú tak rozsiahle plochy, ako boli na družstevnej ulici. Takže preto bol aktualizovaný tento 

plán.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 24.9.2014 
 

 

 


